
2015. évi Titkári jelentés az előző évről 
 
 

A 2014. évi négy elnökségi üléseken 25 határozat született. Határozataink közül, néhány 
végrehajtása még nem aktuális, a többi folyik, ez jelenleg összesen 8 téma, mely a 
kommunikációnkkal, a hazai bélyegvizsgálat helyzetének javításával, és gazdasági ügyeinkkel 
kapcsolatos. Angyal Erzsébet tavalyi leköszönésével a hét tagúvá vált elnökség ülései mind 
határozatképesek voltak. Többségükön állandó meghívottként részt vett a Mafitt ellenőre és 
Gervay alapítvány elnöke is. Üléseinken két tag csak esetenként, a többiek viszont rendszeresen, 
minden alkalommal résztvettek. 
 
A tagrevíziót a tavalyi közgyűlésen lezártuk, ennek ellenére az évközi változások eredményeként a 
taglétszám változatlan maradt, főként annak eredményeként, hogy az idősebb, 
tevékenységünkben rendszeresen részt venni már nem tudó tagjainknak részben tiszteleti, 
részben levelező tagságot ajánlottunk, amelyet valamennyien elfogadtak.  
 
Készleteinkből, az értékesítés utoljára még viszonylag jelentősebb, pár tízezer forint volt, 
elsősorban annak köszönhetően, hogy az emlékíveink feleslegesnek ítélt részét egy tételben 
Leitod László tagunk vette át. Mivel az elfekvő könyvkészlet felszámolása változatlanul sikertelen 
volt, − hosszú ideje évente alig pár könyv talál gazdára, miközben többféléből is százas 
mennyiségink vannak még. Ebből levonva a tanulságot megpróbáljuk azt idén a Szabó Ervin 
könyvtári hálózat könyvtáraihoz adományként eljutatni. 
 
A Philatelica megjelenése változatlanul rendszeres. A lap nemzetközi elismertsége változatlanul 
magas, ismét nagy ezüstérmet kapott a PHILAKOREA 2014 FIP kiállításon. Megpróbáltunk 
megszabadulni a spirálos kiviteltől, ennek érdekében két centimétert fel kellett áldoznunk a 
szélességből. A 14/2 szám volt az első ilyen megjelenés a Gyűjteményeink Gyöngyszemei 
kiállításunk lapjait tartalmazta, aminek tördelése a lapok kötött formátuma miatt nem volt igazán 
alkalmas a Philatelica méretéhez, de a honlapról letölthető CD melléklet nagyfelbontású képeinek 
hozzáférhetősége ezt remélhetően ellensúlyozni tudta. Az ezt követő lapszámokkal ilyen probléma 
már nem fog jelentkezni. 
 
A honlap tartalma ismét jelentősen gazdagodott a Filatéliai Panteonnal. A tagok ezzel az 
információszerzési lehetőséggel azonban sajnos változatlanul alig élnek, rendszeresen kérdeznek 
rá olyan információkra, amelyek a honlapon már jó ideje megtalálhatók. 
 

Honlapunkon meghirdetett projektjeink közül lezárható a készletértékesítés, a Monográfia projekt 
az első 3 kötet angol fordításának szerkesztésénél tart, kicsit akadozva, de halad. Az Enciklopédia 
projektben nincs haladás, ha a tagság támogatása a jövőben nem válik aktívabbá, akkor erről 
előbb-utóbb sajnos le kell mondanunk.  Helyette a székfoglalók digitalizásának projektje léphet, 
mert ezen a téren a múltból szekrényben heverő nagy publikációs restancia maradt ránk. 
Vállalkozó híján a jövőben további három projekt is törlése kerülhet, melyek a magyar filatélia 
szakirodalom bibliográfiájának összeállítására, fordítására és a jelenleginél jobb hozzáférhetővé 
tételére irányulnak. 
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